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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2023/24:714 Tvångsanslutning av husägare till va-nätet

I Sandvikens kommun har det socialdemokratiskt ledda styret beslutat att nyttja 
gällande lagstiftning gällande va-anslutning och därmed helt enkelt 
tvångsansluta 27 hushåll i det lilla samhället Norrbro utanför Sandviken. Detta i 
ett område som redan har fullt fungerande vatten och avlopp. Samtidigt är 
situationen sådan att det kommunala avloppsnätet redan är så överbelastat att 
avloppsvatten, utan att jag går in på mer detaljer, rinner rätt ut i naturen. Detta 
är skadligt och riskerar att sprida en hel del bakterier i naturen, förutom att 
skräp och liknande också hamnar i naturen.

Även om man förstår lagstiftningens nuvarande utformning är det naturligtvis 
en ytterst stor problematik med tvångsanslutning, särskilt då det kommunala 
systemet redan är överbelastat och inte klarar ytterligare anslutningar. Sedan 
tillkommer aspekten att hushållen ska betala en anslutningsavgift, något som, 
oberoende av hushållens ekonomi, är en stor investering i tuffa ekonomiska 
tider.

Det är inte rimligt att kommuner kan besluta om tvångsanslutning till va-nätet, 
särskilt inte när kapaciteten redan är nyttjad fullt ut. Det är också orimligt att 
kunna besluta om tvångsanslutning för fastighetsägare som har fungerande 
avlopp och uppfyller ställda krav.

Riksdagen har tidigare riktat ett tillkännagivande i saken, och det är viktigt att 
detta hanteras inom Regeringskansliet snarast. 

Jag vill därför ställa följande fråga till statsrådet Romina Pourmokhtari:

 

Vilka initiativ har statsrådet tagit, eller avser statsrådet att ta, med anledning av 
ovanstående?

………………………………………

Mattias Eriksson Falk (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-03-11
Besvaras senast
2024-03-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


